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PROTOKÓŁ NR LVIII/2023 

Z LVIII SESJI RADY MIEJSKIEJ W LIPNIE 

 

z dnia 18 grudnia 2023 roku 

 

 

Na 15 osobowy skład Rady, w sesji uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93% ogółu Rady. 

 

 lista obecności – załącznik nr 14 

 

Sesja odbywała się w Urzędzie Miejskim w Lipnie, Plac Dekerta 8.  

Rozpoczęła się o godz. 13:00 – zakończyła o godz. 14:20 

Wypowiedzi uczestniczących w sesji na podstawie zapisu z systemu eSesja (napisy stworzone                      

do filmów z obrad sesji Rady Miejskiej w Lipnie) 

Protokołował : Krzysztof  Derwiński 

 

Ad. pkt. 1 - a 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - przywitał wszystkich przybyłych na 

obrady LVIII sesji Rady Miejskiej w Lipnie. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. pkt. 1 - b 

Ustalenie porządku obrad 

 

1. Sprawy organizacyjne : 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b) ustalenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z LVII sesji RM, 

d) sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym. 

2. Projekty uchwał : 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2023 rok, 

b) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Lipna na lata 2023 – 2027, 

c) w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu 

zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Miasta Lipna i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej, w przypadkach w których ulga będzie stanowić pomoc 

publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg, 

d) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Innych Uzależnień i Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-2025 dla 

Gminy Miasta Lipna, 
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e) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania, 

f) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 - 2026,  

g) sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

3. Uchwalenie budżetu miasta Lipna na 2024 rok: 

a) wystąpienie Burmistrza Miasta Lipna w sprawie projektu budżetu, 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) opinie komisji Rady Miejskiej, 

d) dyskusja, 

e) projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasta Lipna na 2024 r., 

f) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Lipna na lata 2024–2028. 

4. Sprawy różne i komunikaty. 

5. Zamknięcie obrad LVIII sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 - c 

 

Przyjęcie protokołu z LVI sesji RM 

 

Do protokołu z LVII sesji uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z LIV sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu z LVI sesji RM.  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (12): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz,  Klaban Jakub, 

Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski Wojciech, 

Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Sawicka-Borkowicz Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Kępiński Jarosław, Ożdżyński Jerzy 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Domeradzka Anna 

 

Rada 12 głosami ZA przyjęła protokół z LVII sesji RM. 
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Ad. pkt. 1 - d 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym 

 

Paweł Banasik - Burmistrz Miasta Lipna – przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Miasta w okresie międzysesyjnym zgodnie z załącznikiem nr 1. 

 

Ad. pkt. 2-a 

 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2023 rok 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany w budżecie miasta Lipna w 2023 zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2023 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2023 

rok.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Domeradzka Anna 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LVIII/406/2023 

jak w załączniku nr 2 
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Ad. pkt. 2-b 

 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Lipna na lata 2023 – 2027 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Lipna na lata 2023 – 2027 zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Lipna na lata 2023 – 2027. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2023 – 2027.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Domeradzka Anna 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LVIII/407/2023 

jak w załączniku nr 3 
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Ad. pkt. 2-c 

 

w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

terminu zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Miasta Lipna i jej jednostkom organizacyjnym 

oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej, w przypadkach w których ulga 

będzie stanowić pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do 

udzielania tych ulg 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu 

zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Miasta Lipna i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej, w przypadkach w których ulga będzie stanowić pomoc 

publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg zgodnie z 

załącznikiem nr 4. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Lipnie.  

 

Głosowano w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

terminu zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Miasta Lipna i jej jednostkom organizacyjnym oraz 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej, w przypadkach w których ulga będzie stanowić 

pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminu zapłaty oraz rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Miasta Lipna i jej jednostkom 

organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej, w przypadkach w 

których ulga będzie stanowić pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób uprawnionych 

do udzielania tych ulg. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Domeradzka Anna 
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Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LVIII/408/2023 

jak w załączniku nr 4 

 

Ad. pkt. 2-d 

 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, Innych Uzależnień i Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-2025 dla 

Gminy Miasta Lipna 

 

Mariusz Woźniak - Główny Specjalista ds. Sportu i Działalności Gospodarczej, Pełnomocnik 

ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii – 

przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Innych Uzależnień i 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-2025 dla Gminy Miasta Lipna zgodnie z 

załącznikiem nr 5. 

 

Gminny program profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, innych 

uzależnień i przeciwdziałania narkomanii na lata 2024-2025 określa Lokalną Strategię Gminy 

w zakresie profilaktyki uzależnień oraz minimalizacji szkód zdrowotnych i społecznych 

wynikających z używania środków psychoaktywnych. Podstawę do działań w zakresie 

przeciwdziałania alkoholizmowi oraz narkomanii i innym uzależnieniom stanowi Narodowy 

Program Zdrowia, o którym mowa w art. 9 ust. 1 ustawy z dnia 11 września 2015 roku o 

zdrowiu publicznym. Gminny program opiera się na rekomendacjach i priorytetach 

dotyczących realizowania i finansowania gminnych programów wskazanych przez Krajowe 

Centrum Przeciwdziałania Uzależnieniom. Projekt programu obejmuje w szczególności 

następujące zadania. Zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla 

osób uzależnionych od alkoholu. Udzielanie rodzinom, w których występują problemy 

alkoholowe pomocy psychospołecznej i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą 

w rodzinie. Prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej oraz 

działalności szkoleniowej w zakresie rozwiązywania problemów alkoholowych i 

przeciwdziałania narkomanii oraz uzależnieniom behawioralnym. W szczególności dla dzieci i 

młodzieży, w tym prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych, a także działań na rzecz 

dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-

wychowawczych i socjoterapeutycznych. Wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i 

osób fizycznych służącej rozwiązywaniu problemów alkoholowych. Podejmowanie interwencji 

w związku z naruszeniem przepisów określonych w art. 13 i 15 ustawy oraz występowanie 

przed sądem w charakterze oskarżyciela publicznego. Obowiązkiem gminy wynikającym z 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi jest opracowanie 

programu profilaktyki i rozwiązywaniu problemów alkoholowych, innych uzależnień i 

przeciwdziałania narkomanii. Prowadzenie działań związanych z profilaktyką i 

rozwiązywaniem problemów uzależnień oraz integracja społeczna oraz uzależnionych, osób 

uzależnionych należy do zadań własnych gminy. Efektem społecznym jest ograniczenie 



7 

 

zachowań ryzykownych wśród mieszkańców miasta Lipna. Szczególnie wśród dzieci i 

młodzieży szkolnej. Na finansowanie zawartych w programie gminy zadań przeznacza się 

środki pochodzące z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych. W 

roku 2024 przewiduje się wpływy w wysokości 530 tysięcy. W Lipnie przy ulicy Kościuszki 

12 dalej będzie działał punkt terapeutyczny, w którym będzie odbywała się terapia 

indywidualna oraz grupowa. Również przy ulicy Kościuszki będzie działała grupa wsparcia dla 

osób uzależnionych oraz współuzależnionych od alkoholu oraz członków ich rodzin. W tym 

samym miejscu będą dwa punkty konsultacyjne dla ofiar przemocy w rodzinie oraz dla osób 

uzależnionych od substancji psychoaktywnych. Będą świadczone usługi prawne obejmujące 

udzielanie porad prawnych dla mieszkańców miasta Lipna doznających przemocy domowej. 

Członkowie Miejskiej Komisji Rozwiązania Problemów Alkoholowych dalej będą 

przyjmowali zgłoszenia w sprawie alkoholizmu oraz przemocy w rodzinie w godzinach 

popołudniowych przy ulicy Kościuszki 12. Jak co roku planuje się wyjazd dla 100 osób, są to 

członkowie grupy A i ich bliscy, na ogólnopolskie spotkania trzeźwościowe do Lichenia i 

Częstochowy. W miarę potrzeb w szkołach podstawowych będą się odbywały spotkania z 

terapeutą. Będą prowadzone świetlice profilaktyczno-opiekuńczo-wychowawcze, do których 

uczęszczają dzieci z lipnowskich szkół podstawowych. W działalności profilaktycznej 

prowadzonej na terenie miasta Lipna ważną rolę odgrywają placówki oświatowe, w których 

działaniom komisji poddawane są dzieci i młodzież. Miasto Lipno po raz kolejny weźmie udział 

w różnych ogólnopolskich kampaniach profilaktycznych, które realizowane będą przy 

współudziale dyrekcji szkół, pedagogów. Zostanie zorganizowany za kwotę około 75 tysięcy 

złotych letni wypoczynek dla dzieci ze świetlic środowiskowych. W szkołach ponownie 

planowane będą warsztaty prezentujące regulacje prawa dotyczące problematyki alkoholowej 

oraz omawiające szeroki wachlarz konsekwencji prawnych w razie ich naruszenia. W szkołach 

jak i przedszkolach planujemy zorganizować przedstawienia profilaktyczno-wychowawcze. 

Jak co roku planuje się zorganizowanie biesiady bezalkoholowej, na której w tym roku bawiło 

się 150 osób. Jak co roku będziemy inicjatorem dofinansowań oraz wielu innych działań 

profilaktycznych lub promujących zdrowy styl życia zorganizowanych przez Komendę 

Powiatową Policji w Lipnie, organizacje pozarządowe, Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w 

Lipnie, Miejskie Centrum Kulturalne w Lipnie oraz Lipnowskie Szkoły.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię wszystkich komisji Rady Miejskiej w Lipnie.  

 

Głosowano w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, Innych Uzależnień i Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2024-

2025 dla Gminy Miasta Lipna. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Innych Uzależnień i Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2024-2025 dla Gminy Miasta Lipna. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Domeradzka Anna 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LVIII/409/2023 

jak w załączniku nr 5 

 

Ad. pkt. 2-e 

 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania 

 

Karolina Knach – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie – przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania zgodnie z załącznikiem nr 6. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię wszystkich komisji Rady Miejskiej w Lipnie.  

 

Głosowano w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



9 

 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Domeradzka Anna 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LVIII/410/2023 

jak w załączniku nr 6 

 

Ad. pkt. 2-f 

 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 – 2026 

 

Karolina Knach – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipnie – przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 – 2026 

zgodnie z załącznikiem nr 7. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię wszystkich komisji Rady Miejskiej w Lipnie.  

 

Głosowano w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 - 2026. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024 – 2026. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Domeradzka Anna 
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Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LVIII/411/2023 

jak w załączniku nr 7 

 

Ad. pkt. 2-g 

 

sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

 

Robert Kapuściński – Zastępca Burmistrza – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

zgodnie z załącznikiem nr 8. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię wszystkich komisji Rady Miejskiej w Lipnie.  

 

Głosowano sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Domeradzka Anna 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LVIII/412/2023 

jak w załączniku nr 8 
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Ad. pkt. 3-a 

 

wystąpienie Burmistrza Miasta Lipna w sprawie projektu budżetu 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka – Mamy wystąpienie burmistrza miasta 

Lipna w sprawie projektu budżetu. Ale wiem, że projekt budżetu omówi Pani Skarbnik, 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta - Szanowni Państwo, mamy tutaj ważną uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu na 2024 rok. Określono w niej dochody na kwotę 78498256 

złotych, w tym majątkowe 7498256 zł i bieżące 71000000 zł. Na dochody bieżące składają się 

dotacje w kwocie 13839373 zł, stanowi to około 20% dochodów bieżących. Subwencje 

24012612 zł, to jest 34% dochodów bieżących i dochody własne 33148015 zł. W tymże z 

dochodów własnych stanowią też, w tej kwocie są też udziały w podatku dochodowym od osób 

fizycznych i prawnych, które na 2024 rok zostały określone przez Ministerstwo Finansów na 

14136186 zł. Stanowi to 42% właśnie dochodów własnych, a 20% dochodów bieżących. 

Wydatki budżetowe wynoszą 81118256 zł, w tym bieżące 72341000 zł, inwestycje 8757256 zł. 

Inwestycje stanowią 10,82% wydatków ogółem. Budżet zamyka się deficytem w kwocie 

1620000 zł. W tym deficytem operacyjnym, czyli wystąpił u nas duży problem, ponieważ 

mamy dochody mniejsze od wydatków bieżących i jest to kwota 1341000 zł. Taka możliwość 

projektu budżetu jest jeszcze tylko w 2024 roku. Po tym roku, jeżeli nie zmieni się ustawa, 

będzie budżet, dochody bieżące i wydatki bieżące będą musiały być co najmniej równe. Główne 

u nas wydatki to ponosimy na oświatę. Wynoszą 32436710 zł, w tym bieżące 32121710, co 

stanowi 44,4% wydatków bieżących. Drugim tutaj takim ważnym wydatkiem jest opieka 

społeczna. Wydatki wynoszą 21024568 zł, co stanowi około 30% wydatków bieżących. W 

związku właśnie z projektem budżetu przyjęliśmy też określone założenia w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. Wykazujemy tutaj inwestycje, przedsięwzięcia, które będą do 

zrealizowania w 2024 i 2025 roku, jeżeli zostaną oczywiście pozyskane środki, dodatkowe 

środki unijne. Te środki, które mamy, to są dotacje z Rządowego Programu Odbudowy. Mamy 

termomodernizacja Ratusza Miejskiego 499800. Dofinansowanie renowacji Pomnika Świętego 

Antoniego 299880, renowacja ogrodzenia z Bramą Wejściową Zespołu Kościoła Parafialnego 

Wniebowzięcie Najświętszej Marii Panny 343000 zł. Ponadto mamy zaplanowane środki z 

Rządowego Funduszu Polski Ład 5 milionów 600. Są to promesy na utworzenie sprawnej sieci 

komunikacyjnej poprzez przebudowę dróg gminnych na terenie miasta Lipna, drugi etap, kwota 

2 miliony złotych. I rewitalizacja Parku Miejskiego w Lipnie, etap czwarty, kwota 

dofinansowania 3 miliony 600 tysięcy złotych.  

 

Ad. pkt. 3-b 

 

opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 

 

Paweł Banasik - Burmistrz Miasta Lipna – przedstawił opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej 

zgodnie z załącznikami nr 9, nr 10 nr 11. 
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Ad. pkt. 3-c 

 

opinie komisji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - poinformował, że wszystkie komisje Rady 

Miejskiej w Lipnie pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Miasta Lipna na 2024 r. oraz w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Lipna na lata 2024–2028. 

 

Ad. pkt. 3-d 

d y s k u s j a 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka -  otworzył dyskusję dotyczącą uchwalenia 

budżetu miasta Lipna na 2024 rok. 

 

Radny Wojciech Maciejewski - Ja mam pytanie do Pani Skarbnik, bo znaczy mamy 

świadomość co roku uchwalając budżet, że tak naprawdę on ma taki charakter wirtualny. Jest 

to plan, na którym no burmistrz, rada musi z tym pracować, tak? Ale ja mam takie pytanie, no 

bo widzimy różnicę między tymi dochodami, a wydatkami. I teraz tak, czy mój tok 

rozumowania jest dobry, to jeżeli będzie zły, to w pełni skarbnik mnie poprawi. Bo jeżeli 

widzimy tutaj pozycja trzecia, to jest opisowa informacja dotycząca budżetu i tu mamy dochody 

własne, w tym udziały. O to pytałem ostatnio też tam, dostałem szczegółową odpowiedź o 

podatkach CIT i PIT. I teraz ja tak patrzyłem wczoraj w te dochody PIT tam z lat ubiegłych, w 

ubiegłym roku to było mniej też, tak? Czy można przyjąć, że po prostu mamy niższe wpływy z 

podatków CIT i PIT? Bo z tego, co wiem dużo firm się też zamyka, chociaż CIT to chyba duże 

firmy, bardzo duże, tak? A PIT no to od osób fizycznych, tak? I teraz osoby, które no mają 

nieskończone 26 lat nie płacą tego podatku, więc można przyjąć, że tak naprawdę przez to 

mamy mniejsze wpływy do budżetu, tak? Ze względu na PIT, tak? 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – Tak, to znaczy to nie tylko, jeżeli był przyjmowany 

Polski Ład, to oczywiście osoby pracujące do 26. roku życia zostały zwolnione z opłacania 

podatku dochodowego, jak również nastąpiło kilka ulg, tak? Na przykład emeryci pracujący 

również nie płacą podatku dochodowego od osób fizycznych, osoby przyjeżdżające zza granicy 

też nie płacą podatku od osób fizycznych. To ma skutek na budżety wszystkich samorządów, 

nasz także. Te dochody niestety są niższe. Mimo, że najniższa krajowa w ciągu kilku, kilku lat 

tak wzrasta znacząco. Wielkość udziałów gmin we wpływach z podatku dochodowego od osób 

fizycznych wynosi, zaplanowana na 2024 rok w budżecie państwa 38,46%. Miejmy nadzieję, 

że to ta, ten procent ulegnie zwiększeniu, byśmy mogli, by nam chociaż starczało na pokrycie 

właśnie zwiększonych wydatków, kosztów wynagrodzeń pracowników tak, w związku z 

najniższą, zwiększeniem się najniższych krajowych. 

 

Radny Wojciech Maciejewski - Czyli mój tok rozumowania był dobry, tak? Dziękuję bardzo 

Pani Skarbnik. 
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Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Ja może jeszcze dodam, bo pani skarbnik nie dodała, 

bo oczywiście jeszcze wysokość podatku została obniżona z 17% na 12. I to też generalnie ma 

bardzo duży wpływ na to, że te nasze dochody bardzo drastycznie się zmniejszyły. 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – Mogę jeszcze może dodać, że wskaźnik udziału 

należnego podatku dochodowego od osób prawnych na obszarze gminy w ogólnej kwocie 

należnego podatku jest ustalony jako średnia ważona arytmetyczna z trzech lat. 21., dwudziesty 

i dziewiętnasty. Więc no tutaj mogą też się coraz, mogą, możemy się spodziewać, że mogą być 

wpływy mniejsze. 

 

Radny Wojciech Maciejewski - Tąpnięcie było chyba w ubiegłym roku, z tego co pamiętam. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka - Znaczy ja nie mam tyle pytania, co bym 

chciał zwrócić uwagę na parę kwestii, ponieważ tak w opinii publicznej kursują różne opinie 

na temat stanu naszych finansów, jak to jest pięknie i cudownie. A tak jak sobie weźmiemy to 

ten rok, który kończymy na pewno był dużo lepszy, jeśli chodzi o dochody majątkowe. Raptem 

na przyszły rok mamy tylko 7 milionów 400, czyli to są niewielkie pieniądze. Aczkolwiek, tak 

jak tutaj kolega nadmienił budżet ma charakter wirtualny, a więc będą projekty i myślę, że ten 

dochód majątkowy będzie tu narastał. Ale chcę zwrócić uwagę Państwu na dochody bieżące. 

71 milionów. Z tego raptem tylko 33 to są dochody własne. Czyli te podatki, o których tutaj 

kolega mówił, CIT, PIT i tym podobne. No ten CIT to jest w ogóle generalnie żałosne. Czyli 

po prostu u nas nie ma firm, które odprowadzają podatek, bo to są bardzo niewielkie pieniądze. 

Jedynie kwotą istotną jest podatek od osób fizycznych. Ale jak się weźmie tą część dochodu 

tego, która tam [niezrozumiałe] się na całość, to prawie 50 milionów to są wszelkiego rodzaju 

dotacje ogólne, subwencje wyrównawcze. Jakieś części, subwencje oświatowe i tego typu 

działania. Też mówione to od dochodu, jakie my mamy i dochody z tytułu tych sklepów i tak 

dalej, które powstają. Raptem 7 milionów 200 mamy podatku od osób fizycznych, więc to nie 

są jakieś horrendalne pieniądze i tak jak Państwu powiedziałem, 33 miliony dochód własny. Z 

tego trzeba jeszcze sfinansować bardzo wiele rzeczy. Tak tutaj między innymi o, właśnie, tutaj 

chcę Państwu zwrócić uwagę na pewną rzecz. Bardzo proszę nie brać to do siebie, bo to nie jest 

przytyk, tylko jest fakt. Jeżeli po prostu mamy sytuację, jeśli chodzi o oświatę. Dochody około 

18 milionów, wydatki 34 miliony. Deficyt w tym to jest 14 milionów. Oczywiście nikt nikomu 

nie zarzuca, ale te pieniądze, które nam się tak miały bilansować, mieliśmy mieć tak pięknie i 

cudownie, że subwencja oświatowa pokrywa wszystkie środki utrzymania szkół, przedszkoli i 

tak dalej. Stąd, no jak widzicie Państwo, 14 milionów. 14 milionów tych dochodów własnych 

już nam na dzień dobry uciekają. Ale sytuacja nie jest lepsza, jeśli chodzi o politykę społeczną. 

Jeśli chodzi o opiekę społeczną, to mamy około 10 milionów wydatki. A dochody około 5 

milionów, plus 5 milionów następne. Tak sobie zsumujemy, to już na dzień dobry prawie 20 

milionów nam ucieka. A te pieniądze muszą się w jakiś sposób bilansować. Ja tam stwierdził, 

że dzięki temu, że mamy bardzo operatywnych pracowników, tutaj kierowanych przez Pana 

Burmistrza. Osiągamy te środki zewnętrzne, bo jeśli byśmy ich nie mieli, to jesteśmy naprawdę 

biedną gminą. Biedną, nie mamy w ogóle przemysłu, nie mamy dochodu, a to co jest, to jest, 

pieniądze są odprowadzane do miejsca, tam gdzie jest ta firma matka, czyli jak mamy Daftonę, 
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no to mamy Błonie. Jak mamy tą firmę obok, tą chłodnię, no to mamy do Belgii. Jak mamy 

Dino, no to mamy gdzieś tam w Wielkopolskim, tak i tak dalej. Także po prostu jak się weźmie 

pod uwagę, to naprawdę tych pieniążków niewiele, a zadań, jakie musimy zrealizować jest cała 

masa. Ja tutaj gratuluję Pani Skarbnik, że Pani to zebrała w całość. Życzę, żeby ten budżet się 

dobrze po prostu mogło realizować i żeby te dochody do przychodu majątkowego rosły, rosły, 

jak najbardziej rosły. Ponieważ mamy przed sobą KPO, które możliwe, że będzie do nas 

wpływało. Mamy politykę terytorialną, w której tam Pan Burmistrz jest w tym stowarzyszeniu 

na bazie powiatu. Jak również inne działania, z których możemy pozyskać pieniądze. Jak 

dotychczas to było bardzo skuteczne, życzę, żeby również w tym roku 2024 nas to szczęście 

nie opuściło. 

 

Radny Wojciech Maciejewski - Już mówimy o tym, to co mi się tutaj spodobało, to już a propos 

Pani Skarbnik. Właśnie jeżeli, no bo wiadomo, że tam w przyszłości będą wybory do Rady 

Miasta i tam do, na burmistrza, ale jeśli Pani Skarbnik będzie pracować jako Pani Skarbnik i 

tak dalej, to uważam, że bardzo dobrym pomysłem jest to, ta ocena opisowa. Bardzo fajnie to 

do mnie trafiło rzeczywiście. I myślę, że to jest dobry pomysł na przyszłość. Nieważne, gdzie 

Pani będzie skarbnikiem, czy pani będzie na przykład ministrem. Nie, no ministrem jakimś, czy 

wiceministrem, czy wiceministrą. Także dziękuję bardzo za tą ocenę opisową, bardzo fajnie 

zrobioną.  

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka -  zamknął dyskusję dotyczącą uchwalenia 

budżetu miasta Lipna na 2024 rok i zarządził głosowania. 

 

Ad. pkt. 3-e 

 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasta Lipna na 2024 r. 

 

Głosowano projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasta Lipna na 2024 r. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasta 

Lipna na 2024 r..  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Domeradzka Anna 
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Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LVIII/413/2023 

jak w załączniku nr 12 

 

Ad. pkt. 3-f 

 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 

Lipna na lata 2024–2028 

 

Głosowano projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Lipna na lata 2024–2028. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024–2028. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bykowski Czesław, Janiszewski Zbigniew, Kamiński Dariusz, Kępiński Jarosław, 

Klaban Jakub, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Makowski Miłosz, Napiórski Zbigniew, Ożdżyński Jerzy, Sawicka-Borkowicz 

Anna, Tyfczyńska Wiesława. 

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Domeradzka Anna 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR LVIII/414/2023 

jak w załączniku nr 13 

 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka – Gratuluję Pani Skarbnik za ciężką pracę. 

Gratuluję Panu Burmistrzowi za wsparcie Pani Skarbnik w tym tworzeniu i żeby ten projekt 

był, coraz bardziej jeszcze narastał. Żeby te dochody nie zamknęły się w kwocie 79 milionów, 

a przynajmniej 100. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Jeżeli mogę jeszcze coś dodać Panie 

Przewodniczący, to największy progres, jeżeli chodzi o wzrost dochodów, to jest z tytułu 

sprzedaży napojów alkoholowych w mieście Lipnie. I tutaj wydaje mi się, że nie można się z 

tego tytułu bardzo cieszyć, ale tutaj progres jest rzeczywiście znaczący. 
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Ad. pkt. 4 

 

Sprawy różne i komunikaty 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka – Chcę się z Państwem podzielić taką 

uwagą, że w tym roku realizowano wiele inwestycji, które są nam bardzo potrzebne, bo każda 

inwestycja, która jest realizowana w mieście Lipnie jest potrzebna. Nie ma inwestycji 

niepotrzebnych. Mamy tak dużo potrzeb, że każda z nich jest potrzebna. Jeśli chodzi o nasze 

prace radnych, często i gęsto mieliśmy problem, jeśli chodzi o czas wykonania inwestycji albo 

miejsce. Zaś nie o to czy ona powinna być zrealizowana. Te inwestycje są potrzebne. Nie ma 

praktycznie żadnej, która jest niepotrzebna. Także po prostu bardzo mnie cieszy, że tak to 

wszystko przebiegało. Ja bym, dziękuję również moim kolegom i koleżankom radnym za 

konsolidacyjność, za zrozumienie, znalezienie po prostu kompromisu, pomimo że każdy z nas 

miał swoje typy. Miał swój okręg, z którego się wywodzi. Pomimo wszystko zdecydowała 

większość, która myślała o wspólnocie, czyli o naszym całym mieście. Za to Wam wszystkim 

bardzo dziękuję. 

 

Paweł Banasik – Burmistrz Miasta Lipna - Ja też jestem winny Państwu to, żeby podziękować, 

bo rzeczywiście Wasza odpowiedzialność i tutaj mogę to z pełną odpowiedzialnością 

powiedzieć, że Wasza odpowiedzialność, o którą też Was często bardzo prosiłem, pozwoliła na 

to, że po raz kolejny ten budżet jest uchwalony. Budżet, jak każdy budżet. Zawsze bardzo 

trudny, bo ale to, co Pan radny Maciejewski podkreślił, że ma taką troszeczkę formę wirtualną. 

Praktycznie z doświadczenia Państwo wiedzą, że każde posiedzenie, każda rada zaczyna się od 

zmian w budżecie. Tak. I tutaj bardzo, bardzo dziękuję też, wszystkim dziękuję, no szczególnie 

Komisji Finansów, bo Komisja Finansów przede wszystkim się tym zajmuje, z panem 

przewodniczącym. Budżet jest bardzo trudny, bo w sumie to, co Państwo, jeżeli analizowaliście 

to wnikliwie, to widzicie, tak jak powiedział Pan Przewodniczący. 32 miliony to jest prawie 1/3 

budżetu, to jest oświata. I tutaj bardzo dużo do tego dokładamy. I drugim takim działem, który 

też tutaj najbardziej nas angażuje finansowo to jest opieka społeczna. Rodziny zastępcze, gdzie 

co roku kwota rodziny zastępczej, a mamy w tej chwili 64 dzieciaków z terenu miasta Lipna w 

rodzinach zastępczych. I to kosztuje nas, same rodziny zastępcze milion trzysta tysięcy złotych. 

Domy Opieki Społecznej kolejny milion złotych. Także tutaj, jeżeli poskładamy rzeczywiście 

te wszystkie kwoty, to później na to, co Pani Skarbnik przedstawiała, że będzie brakowało 

pieniędzy na bieżące wydatki. Jeszcze raz bardzo dziękuję za odpowiedzialność i za przyjęcie 

uchwały budżetowej, bo to jest dla nas też bardzo ważny sygnał, że już mamy nad czym 

pracować i planować sobie jakieś dalsze nasze inwestycje i nasze działania. 

 

Arkadiusz Świerski - Dyrektor Miejskiego Centrum Kulturalnego w Lipnie - Szanowni 

Państwo, Droga Rado, ale przede wszystkim mieszkańcy naszego miasta. Pragnę zachęcić i 

zaprosić do spędzenia wieczoru sylwestrowego z Miejskim Centrum Kulturalnym w Lipnie. 

Nasza jednostka w ten wyjątkowy wieczór organizuje w Kinie Nawojka koncert, koncert na 

dużym ekranie. Koncert zatytułowany Śnieżne Boże Narodzenie w wykonaniu orkiestry Andre 

Rieu. Koncert trwa około 3 godzin z maleńką przerwą w trakcie. Koncert jest dwuczęściowy, 

dlatego w tej przerwie planowany jest zimny bufet, poczęstunek, dobra kawa, herbata, jakieś 
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ciasteczko. Cena biletu 120 złotych od osoby do kupienia, bądź stacjonarnie u nas w MCK, 

bądź też online. Jest to pierwsza inicjatywa tego rodzaju. Także myślę, że na stałe się wpisze w 

harmonogram naszej pracy artystycznej. Serdecznie Państwa zapraszam. Tak dla motywacji 

powiem, że Pan Burmistrz już sześć biletów kupił. Także Państwa bardzo serdecznie również 

do tego zachęcam.  

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka – Dziękujemy za wszystkie otrzymane 

życzenia świąteczne. Korzystając z okazji pragnę w imieniu swoim, jak i radnych, jak i Pana 

Burmistrza złożyć Państwu, tu obecnym, jak również mieszkańcom miasta Lipna życzenia 

Zdrowych i Wesołych Świąt Bożego Narodzenia oraz szczęśliwego 2024 roku, żeby nie był 

gorszy od tego, który teraz powoli kończy się. Dziękuję uprzejmie Państwu. 

 

 

Ad. pkt. 5 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Koszczka – stwierdził wyczerpanie porządku i dokonał 

zamknięcia sesji słowami : „Zamykam obrady LVIII Sesji Rady Miejskiej w Lipnie”. 

 

Protokołował: Krzysztof Derwiński 


